
Signerat dokument
via https://min.ebox.nu

Protokoll 20231206

Signerad 
text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt 
som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande
Namn: Protokoll styrelsemöte 20231206.pdf
Storlek: 82511 byte
Hashvärde SHA256: 
1841e7b6a9cf396bc18bda016b342e49fd576b159cb969735a5425b7e3f4c149

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:
INGRID GRUNDSTRÖM
Signerat med BankID 2023-12-12 23:31 Ref: 6e29930a-dd58-4a21-9ff4-22c1baff3838

Anna Maria Elsa Vikström
Signerat med BankID 2023-12-12 16:24 Ref: 863134f8-0ca0-4f81-be55-13eb23b61133

ÅSA HOLM ROSÉN
Signerat med BankID 2023-12-12 11:40 Ref: 38eacae5-1f8b-4b6c-bf5c-17d2a080bf40

 IG
, A

M
EV

, Å
H

R 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




 

 
 
Protokoll styrelsemöte SSRK Norrbotten 2023-12-06 
 

Anna Vikström, Ingrid Grundström, Frida Larsson, Tina Siikavaara, Åsa Holm Rosén och Christina Kero.  

På Zoom medverkade Pauline Asplund. 

 

 
Mötets öppnande 

 
§86 Anmälan av övriga frågor 
 Kommunikation mellan förtroendevald och medlem. 
 
§87 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes.  
 
§88   Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll 
  Ingrid Grundström valdes till justerare. 
 
§89 Föregående protokoll avdelningen 
 Finns på hemsidan.  
 
 
§90 Inkomna skrivelser och remisser 
 Inga inkomna skrivelser eller remisser. 
  
 
§91 Utgående skrivelser och uppdrag 
 Inga utgående skrivelser eller uppdrag. 
  
 
§92 Rapport ordförande 

Anna rapporterade från ordförandemötet med Huvudstyrelsen v 47 (teamsmöte). 
Arbetsgrupper är klara för HS arbete med frågan om ”ett medlemskap” och storleken 
på SSRKs kapital.  Det är också klart med rabatterat medlemskap mellan klubbarna.  
Frågan gällande HS mailadress för hela avdelningen kommer att gå vidare till 
sekreterarna, finns för- och nackdelar med det. Representantskapsmöte blir i april 
2024. En medlem har inkommit med mail om byte av sektionstillhörighet. En medlem 
hör till ett geografiskt område, det är avdelningen som avgör geografin. En enskild 
medlem kan ansöka om dispens. Vid byte ansöker man hos HS. 

. 
I Piteåsektionen har alla styrelsemedlemmar valt att avgå.  Valberedningen jobbar på 
att få fram en ny styrelse. Ett extra insatt årsmöte behövs. 
 
Apportören vill ha reportage från avdelningarna till kommande nummer.  
Digitala exteriördomarkonferenser diskuterades. 

 
§93 Rapport vice ordförande 
 Inget att rapportera. 
 
  
§94 Rapport kassör 

Frida har skickat mail till Kalix- och Luleåsektionen om anskaffande av egna 
organisationsnummer. Ekonomin är god i avdelningen. 

 
 

 IG
, A

M
EV

, Å
H

R 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




§95 Rapport sekreterare 
 Inget att rapportera. 
  
 
§96 Rapport viltspårssekreterare 

Det är införandeproblem med SKK start, svårt att använda i skogen där man inte har 
täckning etc. Tina har inte hunnit kolla upp med HS om någon kan komma upp och 
utbilda viltspårsinstruktörer som kan hålla viltspårkurser. 
 

 
§97 Rapport jaktprovssekreterare spaniel 
 Inget att rapportera. 
 
§98 Rapport retrieverjakt 

Micke Rönnbäck tar domarkontakterna gällande jaktproven. Luleåsektionen kommer 
ha jaktprov 2024, Kirunasektionen dubbeljaktprov samt Golden klubben ska ha prov. 
SKK start ska börja gälla, specialadministratörer ska utbildas samt  
lokaladministratörer i varje avdelning.  

 
§99 Rapport tollarverksamhet 

Maria L rapporterade att två tollarjaktprov kommer att hållas hösten 2024, 17 augusti i 
Skellefteå och 24-25 augusti i Umeå. Maria har tagit över Facebookgruppen ”Tollare i 
norr” med syfte att få kontakt med tollarägare för att höra vad de vill ha för aktiviteter. 

  
 
§100 Rapport exteriöransvarig 

Det blir endast en SSRK utställning 2024, 25 maj i Boden.  SKK har avslagit vår 
ansökan om att flytta utställningen i Piteå den 1 juni 2024, vilket gör att vi måste ställa 
in utställningen. 

 
§101 Övriga frågor 

Styrelsemedlems skyldigheter att återkoppla till medlemmar diskuterades. Vill man nå 
en förtroendevald ska man använda sig av utlysta kontaktvägar, enbart en kontaktväg 
ska användas. 

 
 
§102 Nästa möte  

Verksamhetsberättelser ska skickas in till avdelningens sekreterare snarast. 
Verksamhetsplanen för 2024 ska vara klar till 1 februari 

  
Nästa möte blir 18 jan kl 19.00 på Zoom. 

  
 

§103 Sammanfattning mötet 
 
§102 Mötets avslutande 
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